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Søborg Skole, den 16. december 2020 

 

 

Punkter til dialog mellem skolebestyrelsen for Søborg Skole og Børn og Ungeudval-

get i Gladsaxe kommune 

 

1. Skoledagens længde/antallet af ugentlige undervisningstimer 

Skolebestyrelsen ønsker at drøfte behovet for en alternativ struktureret skoledag. Gennem 

2020 har vi mange gode erfaringer med en anderledes struktureret skoledag, både i perioden 

med nedlukningen men også og den efterfølgende genåbning. Vi vil gerne have en dialog om 

hvordan disse positive erfaringer kan fastholdes, eventuelt gennem at der skabes en større 

beslutningsramme lokalt på skolerne. 

2. Planerne for genhusning 

Skolebestyrelsen vil gerne drøfte mulighederne for genhusning af skolens klasser i byggeperi-

oden. Bestyrelsen ønsker at holde sammen på den gode enhed der er omkring Søborg Skole, 

og ønsker derfor at skolen genhuses som én samlet enhed igennem hele byggeprocessen. 

Helt konkret foreslår bestyrelsen at skolen genhuses i den gamle Marielyst Skole. Vi er klar 

over at denne fysiske ramme ikke kan huse alle klasser, så derfor foreslår vi at der opstilles 

pavilloner til de sidste klasser, på boldbanen i umiddelbar tilknytning til Marielyst Skole. 
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3. Økonomien før og under byggeprojektet 

Skolebestyrelsen ønsker at drøfte en bekymring angående at de afsatte midler til ombygning 

af Søborg Skole, idet disse ikke længere anses for at være tilstrækkelige. Siden afsættelsen af 

midlerne har der været en §17 stk. 4 udvalg som er kommet med en række gode, men også 

bekostelige forslag. Samtidig er der i Gladsaxe Kommune kommet et meget stort fokus på 

FNs verdensmål, herunder i denne sag i særdeleshed brugen af verdens ressourcer og bære-

dygtighed. Skolebestyrelsen finder at dette er fornuftigt, men har samtidig en bekymring for 

at dette vil fordyre projektet i en grad der vil efterlade os med et ringere produkt end oprin-

deligt projekteret, med mindre der findes midler til at honorere disse ekstra krav.  

 

På vegne af skolebestyrelsen 

Sune Lindgaard, formand for skolebestyrelsen 

Johan Rønne, skoleleder 

 

 


